
Zápis ze schůzky Žákovského parlamentu 

datum konání: 19. 02. 2020 

program schůzky: 

- přivítání 

- připomínky a pochvaly k chodu školy 

- připomenutí nejbližších akcí školy 

- další 

přítomni:  
Barbora Verová 
 

přítomna 

Adam Calta 
 

přítomen 

Amélie Panková přítomna 
 

Ivana Michálková přítomna 
 

Šimon Hedánek nepřítomen 
 

Maik Oplíštil přítomen 
 

Tereza Lepšíková přítomna 
 

Eliška Červená přítomna 
 

Jana Beranová nepřítomna 
 

Jakub Kubeš přítomen 
 

Petra Dlasková nepřítomna 
 

Lenka Skramuská nepřítomna,  
zastoupena Karolinou Friedlovou 

 

Vojtěch Šulík nepřítomen 
 

Štěpán Šulík nepřítomen 
 

 
Závěr: 
Na začátku schůzky byli žáci přivítáni a seznámeni s jejím průběhem. Poté následoval  bod, ve kterém 
jsme zhodnotili věci ve škole – od minulé schůzky se podle nich zlepšila situace v šatnách (i přesto 
dostali žáci doporučení si šatny zamykat), 8. třída si pochvaluje nové lino ve třídě a 3. třída nové 
skříně. Velmi mě potěšilo zjištění, že zákaz telefonů o malých přestávkách má pozitivní ohlas. Podle 
zástupců parlamentu si teď žáci mezi sebou více povídají. Na druhé straně vznesli několik drobných 
požadavků (např. zrcadlo v 7. a 8. třídě nebo větší branky do tělocvičny).  Nakonec jsme si připomněli 
nadcházející akce, včetně přípravy na Květinový ples. Další schůzka se uskuteční v březnu. 
 
 


